
    

Zápis z 29. schůze Rady obce konané 27.5.2020 v 19.00 hod. 

Přítomní: Lucie Dostálová, Aleš Vávra, Pavel Vávra, Ladislav Kotačka, Karel Kovář 

Omluvení:  

Program: 

1. Zahájení 

          2. Pronájmy  
  3. ZŠ 
  4. Stavební dokumentace 
  5. Komunikace 
  6. Závěr 

 
 

Jednání:  

1. Jednání zahájila starostka v 19.00 hod. 

 

2. Pronájmy-byty: 

a) žadatelka xxx 

  Hlasování: 5-0-0 

Usnesení č. 2a/29 RO: RO schválila prodloužení nájemní smlouvy na obecní byt do 30.6.2021 pro pí 
                                      xxx. 
 
b) žadatel xxx  
      
                    Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 2b/29 RO: RO schválila prodloužení nájemní smlouvy na obecní byt do 30.6.2021 pro pana 
                                      xxx. 
 
Pronájmy-pozemky: 
 
c) žadatel xxx 
 
        Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 2c/29 RO: RO schválil pronájem části p. č. 1098/1 a části p. č. 1097 o výměře cca 1000 m2, 
                                      oba druh pozemku trvalý travní porost, k. ú DB do 31.12.2021 za 1,- Kč/ m2/rok. 
 
d) žadatel xxx 
 
        Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 2d/29 RO: RO schválila vyvěšení záměru k prodloužení pronájmu části p. č. 86/1, o výměře 
                                      cca 150 m2, druh pozemku orná půda, k. ú DB. 
 
e) žadatel xxx 
 
        Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 2e/29 RO: RO schválila vyvěšení záměru k pronájmu části p. č. 1098/1 o výměře cca 250  
                                      m2, druh pozemku orná půda, k. ú DB-prodloužení nájmu. 
 
 
 
 
 



  
 
3. Žádosti ZŠ 
 
a) Povolení výjimky z nejvyššího počtu dětí v MŠ Bory pro školní rok 2020/2021 
 
  Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 3a/29 RO: RO schválila výjimku z nejvyššího počtu dětí v MŠ Bory pro školní rok 
                                      2020/2021. 
 
b) „Modernizace infrastruktury pro konektivitu ZŠ Bory“ 
      Ředitel ZŠ a MŠ Bory poptával dodavatele pro modernizaci internetového připojení. Později bylo 
      zjištěno, že škola nemá na dotaci nárok, protože nesplňuje všechny podmínky programu. MAS 
MOST Vysočina zřejmě chybně přetlumočil žadatelům podmínky pro získání dotace. Ředitel posečká 
na upřesnění podmínek dotace, výběrové řízení zatím nebude vypsáno. Ředitel ZŠ předložil Radě obce 
ke schválení 2 nabídky na administraci výběrového řízení.  
 

Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 3b/29 RO: RO schválila pro administraci případného výběrového řízení cenovou nabídku 
                                      od Mgr. Vojtěcha Sýse. 
 
   
c) Klimatizace do MŠ 
    Ředitel MŠ podal žádost o pořízení klimatizace do MŠ z důvodu provozu MŠ i v letních měsících. 
    Rada s pořízením klimatizace nesouhlasí, po zdravotní stránce není klimatizace pro děti vhodná.  
 
  Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 3c/29 RO: RO pověřila ředitele ZŠ a MŠ oslovit projektanta budovy MŠ, příp. jiné školky 
                                      v okolí a zjistit, jestli neexistuje jiné řešení než přímo klimatizace, která by  
                                     mohla mít negativní vliv na zdraví dětí, např. instalace venkovních zařízení apod.  
 
 
4. Projektová dokumentace stavby RD-žadatele xxx 
 
a) stavba rodinného domu na p. č. 86/46, k. ú DB 
 
  Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 4a/29 RO: RO schválila stavbu rodinného domu na p. č. 86/46, k. ú DB dle předložené 
                                       projektové dokumentace. 
 
b) napojení stavby na dopravní infrastrukturu 
 
  Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 4b/29 RO: RO schválila napojení stavby rodinného domu na p. č. 86/46, k. ú DB na 
                                      dopravní infrastrukturu dle předložené projektové dokumentace. 
 
c) napojení rodinného domu na inženýrské sítě 
 
  Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 4c/29 RO: RO schválila napojení stavby rodinného domu na p. č. 86/46, k. ú DB na 
                                      inženýrské sítě dle předložené projektové dokumentace. 
 
 
5. Souhlas s výstavbou kolny a skleníku na p. č. 48/11, k. ú HB-žadatel xxx 
   

Hlasování: 5-0-0 
Usnesení č. 5/29 RO: RO schválila výstavbu kolny a skleníku na p. č. 48/11, k. ú HB, druh pozemku 
                                    trvalý travní porost dle předložené koordinační situace. 
 
 
 
 
 



  
 
6. Vybudování komunikace vedle staré MŠ dozadu za zahrady  
    Na jednání byli pozvání majitelé zahrad za starou MŠ-xxx a xxx. Jednalo se 
    s nimi o možnosti odkupu části jejich zahrad pro budoucí vybudování komunikace za zahrady pro 
    umožnění případného přístupu k budoucím stavebním pozemkům, které by v této lokalitě mohly 
    vzniknout. Pan xxx odprodej části pozemku zamítl a pan xxx je ochoten vyměnit pruh o šíři 4 m. 
 
 
 
       
Závěr jednání ve 21:00 hod.  

 

     

 

 

Pavel Vávra     Ing. Lucie Dostálová 

     místostarosta obce    starostka obce 


